
 

1 
 

 

Dagsorden 

Balleskolen Skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 21. april 2022 (18:00-21:00) 

 

Sted: 6. årgangs lokaler ’Skovgården’.  

Mødeleder: Søren Ærbo Simonsen. Ordstyrer: Rikke Kraskow 

Dagsordensansvarlig: Rikke Kraskow, Søren Ærbo Simonsen & Pia Nielsen 

Referent: Pia Nielsen 

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Bo Nicolajsen, Rikke Kraskow, Simon Ø. Foldager, Stine Meisel, 

Søren Simonsen, Ulrik Skousbøll Christensen, Ulrik Antonsen 

Medarbejderrepræsentanter: Diana Gyldenløve & Stine Therkildsen 

Elevrepræsentanter: Emil Fuks (7.c), Rune Sostack (8.y) 

Sekretariat/skoleledelse: Pia Nielsen, Vibeke Rod, Gry Sand Bøgh 

Afbud: Emil Fuks, Rune Sostack, Stine Meisel, Bo Nicolajsen 

 

REFERAT 
 

18.00-18.05 

Beslutning 
1. Godkendelse af dagsorden 
v. ordstyrer 

 

Dagsorden blev godkendt. 

Drøftelse af, hvornår bilag kommer ud, og hvilke bilag der indgår i mødet.  

 

18.05-18.35 

Orientering 
2. Rigets tilstand 
v. ledelsen og elevråd 

Orientering fra skoleledelsen om aktuelle hændelser og statuspunkter til 

skolebestyrelsens orientering, herunder også nyt fra elevrådet.  

 

Update fra elevrådet 

Det lille elevråd har været samlet. Det var en god oplevelse. Det lille elevråd er 

optaget af at planlægge en fælles dag på tværs i indskolingen, som børnene 

har ønsket. Børnene har meget på hjerte, hvilket er rigtig skøn. 

Det store elevråd har ikke holdt møde siden sidst. 

 

Fratrædelser og ansættelser 

Intet nyt. 

 

Orientering om indeklimaprojekt 

Pia og Vibeke har haft møde med projektgruppen, som skal arbejde på at 

forbedre indeklimaet i husene fra 4.-7. årgang. Det er Ejendomsafdelingen, der 

står for skolens bygninger. Målet er en forbedring af indeklima og 
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energioptimering.  

Alle rør osv. i lofterne fjernes og der laves ny udluftning, og der kommer 

solafskærmning ud til fodboldbanerne. I den forbindelse bliver også malet, og 

væggene bliver repareret. 

Projektet startes lige efter sommerferien, og man regner med at være færdige 

til uge 42. Mens der arbejdes på lokalerne, skal 4-7. årgang genhuses i andre 

lokaler på skolen. 

 

Nyt om omplaceringerne 

Processen er nu afsluttet med medarbejderne. 

Forældre på 4. årgang har henvendt sig til ledelsen med bekymring for, at 2 

lærere fra årgangen, på grund af omplaceringerne, ikke fortsætter på årgangen 

efter sommerferien. Ledelsen orienterede bestyrelsen om processen der 

foregår.  

 

Skolebestyrelsesvalget 

Valgaftenen i den procesplan bestyrelsen har besluttet, ligger på den aften, 

hvor 7. årgang har Blå Mandag, hvilket forældre på 7. årgang nu har gjort 

opmærksom på.  

Bestyrelsen flytter valgmødet til onsdag den 4. maj 2022.  

Ledelsen melder ud på Aula til alle forældre. 

 

18.35-18.55 

Orientering 
3. Bestyrelsens forretningsorden 
v. formandskabet 

 

På seneste møde drøftede vi i bestyrelsen igen formandskabets ønske om at 

tilføje et afsnit i forretningsorden omkring vigtigheden omkring fortrolighed 

og tavshedspligt. Vi aftalte at forsætte diktionen på næsten møde. 

 

Forslagsstillere har besluttet at trække forslaget retur – forslagsstillere redegør 

kort herfor. 

 

Vi skal gennemgå forretningsordenen mht. udarbejdelse af hhv. dagsorden og 

referat. Dette for at sikre at alle er afstemt. 

 

Bestyrelsen beslutter, at vi efter hvert punkt ridser op, hvad der står i referatet, 

og hvad der er besluttet. Her kan bestyrelsens medlemmer kommentere, hvis 

der er formuleringer eller andet der ikke er korrekt. 

Referat sendes af formanden ud til bestyrelsen som orientering, og herefter 

lægges det på hjemmesiden. 

 

Der henvises i øvrigt til bestyrelsens forretningsorden. 
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18.55-19.15 

Beslutning 
4. Budgetopfølgning for Q1 
v. Bestyrelsen og ledelsen 

 

Der vil til mødet foreligge tal for Q1 i regnskabsåret 2022.  

Som bestyrelse laver vi derfor en budgetopfølgning. 

 

Økonomigruppen (Søren og Ulrik S) skal holde møde med forvaltningen i 

forhold til forståelse af de ændringer, der sker i økonomien igennem 

kvartalerne.  

Økonomigruppen melder tilbage til bestyrelsen, når de har haft møde med 

forvaltningen. 

Skolebestyrelsen bakker op om, at der holdes et møde i økonomiudvalget 

sammen med forvaltningen, og der er en forventning, om at det sker snarest.  

 

Bilag 1: Budgetopfølgningsark 

 

19.15-19.25 Pause 
19.25-20.00 

Beslutning 
5. Prioriteringsdrøftelse for 2022 
v. Bestyrelsen 

 

Dette punkt forsættes fra marts mødet. Budget 2022 er godkendt, men vi 

udsatte på seneste møde en beslutning omkring prioriteringsrækkefølgen hvis, 

der skulle opstå et økonomisk råderum ud over det budgetterede. 

 

Bestyrelsen besluttede ved afstemning nedenstående prioritering, hvis der 

opstår et økonomisk råderum, som ledelsen kan handle ud fra: 

1.  Ansættelse af én ekstra fast medarbejder 

2. Udeområder på mellemtrinnet 

3. Udeområder overbygning 

4. Møbler på 4. og 5. årgang 

 

Det ønskes, at der føres til referat, at medarbejderrepræsentanterne stemte for 

en anden prioritering, hvor ønsket til prioriteringen var: 

1. Så mange faste medarbejdere som muligt 

2. Møbler på 4. og 5. årgang 

3. Udeområder mellemtrin 

4. Udeområder overbygning 

 

Bestyrelsen ønsker, at der kommer en præcisering af, hvad et økonomisk 

råderum er. Økonomigruppen vender tilbage med denne præcisering. 

 

Bestyrelsen ønsker på et kommende bestyrelsesmøde en dialog med ledelsen 

om, hvad råderummet bruges på ved fx udeområderne. 
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20.00-20.30 

Beslutning 

 

6. Årshjul for bestyrelsen 
v. Bestyrelsen 

Formanden fremlægger oplæg til årshjul for den kommende 

bestyrelsesperiode – vi kan derefter starte på prioritering af emner og 

fokusområder. 

 

Søren sender oplæg til årshjul rundt til bestyrelsens medlemmer.  

Bestyrelsen drøfter dette årshjul på bestyrelsesmødet i maj.  

 

20.30-21.00 

Beslutning  

 

7. Eventuelle forældrehenvendelser 
 

Bestyrelsen kvitterer i referatet for at have modtaget forældrehenvendelser 

vedrørende omplacering af medarbejdere og lærerskifte på 4. årgang.  

Bestyrelsen gentager i den forbindelse sin opfordring til, at ledelsen går i 

dialog med forældrene på 4. årgang. 

 

 Bestyrelsesmøder for det kommende skoleår 
− Onsdag den 18. maj 

− Torsdag den 16. juni 

 

 


